
Stránka 1 z 3 

 

                                                                                                                                                                                                                     

 

ZÁPIS  

ZE ZASEDÁNÍ  

DOZORČÍ RADY 

č. 6 

21. 2. 2024 

Strana 1/3 

Přítomni: Mgr. David Bauer; Jiří Horák, Bc. Věra Fryčová; Bc. Yveta Tomková; Marie Jakubcová, 

Vladimír Kozák (příchod po bodu II.) 

Omluveni: Ing. Jaromír Hůla 

Hosté: Eva Nováková 

Zahájení zasedání:    15:00 hod. 

Ukončení zasedání:   16:45 hod. 

Vypracovala Ing. Michaela Matkovičová Asistentka 

ředitelky zoo 

 

Ověřovatel/-ka Marie Jakubcová Člen/-ka dozorčí 

rady 

 

Schválila Bc. Yveta Tomková Předsedkyně 

dozorčí rady 

 

Program jednání 

I. Schválení programu 

II. Volba ověřovatele zápisu 

III. Představení plánů a projektů na sezónu 2024 

IV. Představení investičních akcí a oprav hrazených z „Fondu na záchranu zoo“ 

V. Změna „Statutu účelového peněžního fondu Statutárního města Ústí nad Labem pro záchranu a 

rozvoj Zoologické zahrady Ústí nad Labem“ 

VI. Různé 

I. Schválení programu 

Program: 

 

I. Schválení programu 

II. Volba ověřovatele zápisu 

III. Představení plánů a projektů na sezónu 2024 

IV. Představení investičních akcí a oprav hrazených z „Fondu na záchranu zoo“ 

V. Změna „Statutu účelového peněžního fondu Statutárního města Ústí nad Labem pro záchranu a 

rozvoj Zoologické zahrady Ústí nad Labem“ 

VI. Různé 

 

Hlasování: 5 pro, 0 proti, 0 zdržel se  

 

Dozorčí rada po projednání souhlasí s navrženým programem 6. zasedání DR. 

II.  Volba ověřovatele zápisu 

Ověřovatelkou zápisu byla navržena paní Marie Jakubcová. 

 

Hlasování: 5 pro, 0 proti, 0 zdržel se  

Dozorčí rada po projednání souhlasí s ustanovením paní Marie Jakubcové ověřovatelkou zápisu 6. 

zasedání DR. 

Paní Marie Jakubcová funkci ověřovatelky zápisu ze 6. zasedání DR přijímá. 
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III. Představení plánů a projektů na sezónu 2024 
 

Zoo ÚnL plánuje realizovat v návštěvní sezóně 2024 deset velkých akcí pro návštěvníky (viz ppt), menší 

doplňkové vzdělávací akce a třetí ročník příměstských táborů. Mimo intenzivní přípravy projektů 

souvisejících s programem ELENA a úvěrem EIB (viz ppt) zoo pracuje na řešení havarijních stavů několika 

objektů v zoo (střecha na pavilonu Exotarium, Šelminec a restaurace Savana), demoličních výměrech 

několika dosluhujících objektů (nedochována PD), geotechnických, stavebně technických průzkumech a 

geodetickém zaměřování zoo. Vše v souvislosti s plánovaným rozvojem zoo a novou výstavbou.  

Hlavními lákadly pro návštěvníky by měly být projekty:  

1. Průchozí expozice klokanů 

2. Expozice pro mravenečníky čtyřprsté 

3. Stáj pro jelínky vepří 

4. Expozice „Les gibonů“ 

5. Expozice pro želvy mohutné (Asijský prales) 

6. Úprava gepardího výběhu 

Dále proběhne instalace nové vzduchotechniky ve spodním patře pavilonu Exotarium, oprava oplocení na 

dětské zoo a kolem expozice vodních ptáků, finalizace opravy přívodu topné vody k pavilonu žiraf, oprava 

zoovlaku a herních prvků (zoozvířata z bakelitu) a to svépomocí (viz ppt „Plány a projekty na sezónu 2024“). 

 

Dozorčí rada po projednání bere na vědomí. 

IV. Představení investičních akcí a oprav hrazených z „Fondu na záchranu zoo“ 
 

 

Zoo ÚnL by v roce 2024 ráda požádala o hrazení několika akcí z FZZ (viz ppt „Plán investičních akcí 

2024“). 

Jedná se o čtyři projekty, tvorbu arch. studií a projektových dokumentací a s tím související průzkumy a 

zaměřování a řešení tří projektů v kategorii havárie/opravy. 

Většina dokumentací se v žádosti opakuje/shoduje s žádostí z roku 2023, a to z důvodu zvýšení odhadnutých 

cen (inflace). Prostředky za tyto projekty tedy vrátíme a požádáme o ně znova (s aktualizovanými cenami 

roku 2024). 

Pro srovnání uvádíme i žádost z roku 2023 a přehled plnění. Osm projektů bylo realizováno, tři projekty jsou 

stále v řešení, u šesti PD došlo k navýšení cen. U projektů (PD/AS) č. 6,7 se nově jedná o realizaci nejen AS 

(původní záměr), ale nově i o dokumentaci ke stavebnímu řízení. 

Podrobný popis akcí viz dokument „Plánované veřejné zakázky investiční povahy v roce 2024, hrazené 

z „Fondu na záchranu zoo“. 

 

Dozorčí rada po projednání bere na vědomí a souhlasí. 

V. Změna „Statutu účelového peněžního fondu Statutárního města Ústí nad 

Labem pro záchranu a rozvoj Zoologické zahrady Ústí nad Labem“ 

 
Návrh změny „Statutu účelového peněžního fondu Statutárního města ÚnL pro záchranu a rozvoj Zoologické 

zahrady Ústí nad Labem“ v souvislosti s čerpáním úvěru EIB/ELENA. Návrh změny prochází revizí 

právního odd. města a bude předloženo ke schválení zastupitelům. 

Zoo by měla změna umožnit flexibilnější a rychlejší čerpání peněz v souvislosti s projektovou přípravou 

projektů zahrnutých v EIB (příjemce město). 

 

Dozorčí rada po projednání bere na vědomí a souhlasí. 

VI. Různé 
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Diskuze 

J. Horák 

➢ Dotaz se týká avizované změny grafického manuálu zoo, jak manuál a logo vypadá? 

➢ Koresponduje s grafikou města? 

 

I. Pšenková 

➢ Grafický manuál bude zastupitelům a vedení města představen zřejmě v druhé polovině roku 2024, 

poté bude představen veřejnosti. 

➢ Důležité je pro nás naplánovat představení tak, aby korespondovalo s implementací a celkovou 

změnou vizuální identity zoo. 

➢ Grafický manuál města nebyl aplikovatelný na veškeré potřeby zoo (vzdělávací materiály, vzdělávací 

a informační cedule, web atd.), proto jsme se rozhodli zvolit vlastní cestu. Navíc není běžné, že 

grafika zoo koresponduje s grafickým projevem zřizujících měst. Cílení na příjmovou skupinu je 

odlišné. 

 

V. Kozák 

➢ Dozvídá se zoo o prodeji pozemků v okolí zoo a může nějak zasáhnout? Je informována městem 

včas? 

 

I. Pšenková 

➢ Zoo se většinou dozví o prodeji pozemků, které potřebuje pro svůj rozvoj pozdě. V majoritním počtu 

případů až po změně vlastníka. Ve schváleném plánu rozvoje zoo (tzv. Generel) jsme avizovali a 

představili pozemky a území, které jsou pro další rozvoj zoo naprosto nezbytné. Dokonce jsme 

zasílali i návrhy na změny v připravovaném územním plánu města Ústí nad Labem. Přesto stále o 

většinu stěžejních pozemků nevědomky přicházíme. 

 

 


